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PRoToKoŁ NR XI|20I9
znadzwyczajnej sesji Rady Gminy w Fałkowie odbytej

w dniu 08 listopada 201.9 roku,
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Fałkowie.

o godzinie 10.@ Przewodniczący Rady Gminy Piotr Gonerka otworzył

XI (nadzwyczajną)sesję Rady Gminy w Fałkowie i na wstępie powitał radnych.

Stwierdził ott, Że na stan Rady 15 radnych zgodnie zlistą obecności w obradachudział'bierze 14

radnych co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.

W obradach nie uczestnlczył radny Jan Rutowicz,który usprawiedliwił swoją

nieobecność.
Przewodniczący Rady Gminy poinformował' zebranych, ze obrady sesji są transmitowane

w zwtązku z tymbędzie udostępniany głos i wizerunek uczestników obrad.

Lista obecności radnych stanowi załącztiknr 1 do protokołu.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy powitał:

- Wójta Gminy Henryka Koniecznego,
. Zastępcę Wójta Gminy Krzysztofa Bajora'

- Skarbnika Gminy Annę Wajnberger,

- Radcę Prawnego ZygmuntaPtaka,
- Dyrektora w Wojewódzkim Inspektoracie

ochrony Środowiska Waldęmara Wacha,
. Wojewódzkiego Inspektora ochrony Środowiska Filipa Jędrzejkiewicza,

- Naczelnika Wydziafu Rolnictwa i ochrony Środowiska

Starostwa Powiatowego w Końskich, Lucynę Ziętek,
- Z-cę Komendanta Komęndy Powiatowej Policji
w Końskic[ Dariusza Dębowskiego,

- Dyrektoya Powiatowej Stacji Sanitarno -

Epidemiologicznej w Końskich Annę Wojtasińską,
- Z-cę Komęndanta Powiatowego
Państwowej Straży Pożarnej w Końskich Ryszarda Stanczaka,

- Komendanta Komisariatu Policji w Radoszycach Jarosława Smotucha,
- Z- cę Naczelnik a W y dziaŁu Kryminalnego
Komendy Powiatowej w Końskich Roberta Markiewicza,

- Dyrektora PSP w Fałkowie Mirosławę Palus
- Dyrektora PSP w Czermnie Mariannę GraŻytę Michalską,
- Radną Rady Powiatu Koneckiego Danutę LeŚniewicz,
- Media,
- S ołtysów oraz pozostały ch uczestników obrad.
Jak poinformował Przewodniczący Rady Gminy na obrady sesji zaproszony zostat rownieŻ
Starosta Konecki p. Grzegorz Piec, swoj4 obecnoŚć potwierdził równiez Członek Zarządu



Województwa Świętokrzyskiego p. Mariusz Gosek 9 zaproszono równięi właściciela zal<ładu

Polskie odpady Komunalne w Fałkowie p. Roberta Pacha.
Lista obecności stanowi załączttiknr 2 do niniejqzego protokofu.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poinformował', Że wrM z zaproszęniami na sesję

przesłaty został' porz4dek obrad i zwrócił się o zgłaszanie zmiat do tego porządku.

. Projekt porz4dku obrad stanowi zatączniknr 3 do niniejszego protokofu.

Do porządku obrad nie zgłoszono zadnych uwag i Rada Gminy jednogłośńe przyjęŁa

porządek obrad w następującym brzmieniu:

1. otwarcie sesji i stwięrdzenie quorum.

f . Przyjęcie porządku obrad.

3. Zapoztatie Rady Gminy i mieszkańców z sytuacją związaną z działalnoŚcią i poŻarami na

terenie Zal<ładu Polskię odpady Komunalne w Fałkowie, informacja poszczegoInych instytucji

o podj ętych działantach.

4. Wolne wnioski i informacje.

5. Zakohczetie obrad XI sesji Rady Gminy.

Ad.pkt.3.
Na wstępie Przewodniczqcy Rady Gminy poinformował', że podczas obrad poprzedniej

sesji w dniu 3I puŹdziernika 2019 roku przedstawiona została informacja o działantach

podjętych przez Gminę w sprawie odpadów składowanych na tęrenie Zal<ładu Polskie odpady

Komunalne w Fałkowie.
W zwtqzku z narastającymi problemami związatymi w szczegóIności z kolejnymi poiarami

odpadów zwołana została dzisiejsza nadzwyczajna sesja stwierdził Przewodniczący Rady

Gminy.
Nie mozemy dtuŻej wierzyc obietnicom wtaściciela zak<ładl, wyczerpaliśmy już wszystkie

mozliwości rozmów na komisjach problemowych i sesjach Rady Gminy.

Najwyzszy czas podjąć stanowcze kroki' co do rozwiqzania narastaj4cego od miesięcy problemu

z kolejnymłpoiarami odpadów l, dziatalnościqzal<ładu, dodał Piotr Gonęrka.

Poinformowat on, ie podczas dzisiejszych obrad w pierwszej kolejności wypowiedz4 9ię
przedstańiciele zaproszonych instytucji, a następnie radni, władze gminy, sołtysi oraz

mieszkańcy.
Przewodniczący Rady Gminy powitał przybyŁych Iua obrady przedstawicieli

Departamentu Rozwoju obszarów Wiejskich i Środowiska Urzędu Marszałkowskiego w

Kielcach' p. Annę Małecką i p. TomaszaWitl<lewtcza,

Jako pierwszy głos zabrał' Waldemar Wach Z-ca Wojewódzkiego Inspektora ochrony

Środowiska.
Poinformował o[, ile WIoŚ w dniu 6 listopada f0I9 roku wydał Polskim odpadom

Komunalnym decyĄę wstrzyrnuj4cę zbterarrię odpadów 17a terenie nieruchomości

z|oka|izowanych w miejscowoŚci Fałków przy u|icy Pl4skowickiej t decyzja ta podlega

natychmiastowemu wykonaniu.



Decyzja został'a osobiście dostarczona w dniu 07.l1.20|9 roku Przedsiębiorcy, który jej nie

przyjął,

Zgodtlie z warunkami tej decyzjt Spółka moie magazynowaó odpady jedynię w zwlązku z

ptzetwarzaniem ich w ściśle określony sposób.

Zgromadzone na terenie Za\<ładu odpady przezftaczone do produkcji paliwa alternatywnego

. powinny być magazynowane selektywnie w kontenęrach lub w szczeInych opakowaniach w

wydzielonej częŚci hali produkcyjnej.

Podjęta kontrola WIoŚ wykazała, że Spółka w dalszym ci4gu narlszawarunki decyĄiz drria

09 maja 2019 roku Starosty Koneckiego udzielajqcej pozwolenia zittegrowanego poprzez

magazynowanie wszystkich odpadów przezflaczonych do przetwarzatiapozahalą produkcyjną.

Jak poinfotmował Waldemar Wach decyĄa wstrzyrrruj qca zbieranie odpadów jest wynikiem

nieprzestrzeganiana terenie składowiska odpadów przepisów ustawy o odpadach.

Magazytowanie odpadów odbywa się niezgodtię z wylllogami w zakresie ochrony środowiska

oraz bezpteczeństwa zycla i zdrowia ludzi lub zagroienia niszczętla środowiska stwierdził

Waldemar Wach
Będęc przy głosie Waldemar Wach poinformowat., ie kontrole i badania przeprowadzone przez

1l4oŚ w Kielcach na terenie Polskich odpadów Komunalnych wykazały zanleczyszczenia

zięmi wokół składowiska.
Następnie głos zabrała Lucyra Ziętek Naczelnik Wydziału Rolnictwa i ochrony

Środowiska Starostwa Powiatowego w Końskich.
PoinformowaŁa, ie Decyzją Starosty Koneckiego z dnia 09.05.2019 roku udzielono spółce

Polskie odpady Komunalne pozwolenia zintegrowanego do przetwarzatia odpadów innych niz

niebezpiec zfle Ta tęrenie położonym ptzy llicy Pląskowickiej w Fałkowie.

Kontynuując swoją wypowiedŹ poinformowała, ze do 20.02,2020 roku PoK muSZą usun4ó

taruszenia' w strzyma ó do w o z eni e o dp adów i ro zp o cz4c przetw ar zaIuIe,

Termin 20 lutego 2020 roku został ustalony ze względu, iŻ decyĄa, którą wydano musi byó

realistyczna w wykonaniu.
Jeśli do tęgo czasu właściciel nie usunie nieprawidłowości, pozwolenie może byó cofnięte.

Jak poinformowała Luc1ma Ziętek Polskie odpady Komunalne maj4 problem z odbieraniem

wyprodukowanęgo paliwa alternatywnego.

Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straiy PoŻamej Ryszard Stańczak

stwierdził, Że w gaszeniu pożarow udział brało 367 zastępów z niemal wszystkich komend

powiatowych straiy województwa świętokrzyskiego jak równiez jednostki ochotniczych Straży

Pozarnych z powiatu koneckiego.

W akcjach udziat braty równieŻ specjalistyczne samochody gaśnicze jak równiez irrrry

specjalistyczfiy sprzęt do tego przeznaczony.

Dariusz Dębowski Z-ca Komendanta Komendy Powiatowej Policji w Końskich

poinformowat, Że policja skupia się na wykonyrvaniu czynności procesowych w postępowaniu



karnym prowadzoflymprzezWydział Dochodzęniowo Sledczy Komendy Wojewódzkiej Policji
w Kielcach.
Działatiapolicji w zwiqz\u' z zaistttatymipoiarami odbywają się na miejscu zdarzęnia,

Gromadzone Są dowody oraz informacje dotyczące ewentualnego zanieczyszlzefiIa środowiska
j ak równiez nieodpowiedniego gospodarowania odpadami.

. Za pośrednictwem Prokuratury Rejonowej w Końskich dowody i informacje wysyłane są do

Prokuratury okręgowej.
Dariusz Dębowski na zakoftczętte swojej wypowiedzi poinformował, Że zę względu na

prowadzone postępowania nie moze podaó więcej szczegół'ów.

Robert Markiewicz Zastępca Naczelnika Wydziału Kryminalnego Komendy Powiatowej

Policji w Końskich poinformował, Że toczą się postępowania w sprawie wszystkich poŻarów

poszerzane o kolejnę zdarzęnia, jednak ze względu na dobro śledztwa nie moze podawaó

szczegółów.
Anna Wojtasińska Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Końskich

poinformowała, ie niejest uprawniona do kontrolowania Polskich odpadów Komunalnych w

zakresie lch działalności, kontrola moię dotyczyć, przestrzegania warunków bezpieczeństwa i
higieny pracy zatrudnionych tam pracowników.

Taka kontrola mtaŁa odbyć się w dniu 5.II.z}|gjednak w związku z kolejnym poŻarem, który

miał miejsce właśnie w dniu zaplatowanej kontroli na tęrenie zal<ładu cz1mnoŚci te nie zostały

dokonane w tyrrr terminie, niemiej jednak nie oznacza to, ze kontroli nie będzie, kontrola

odbędzie się w innym terminie.

Gminrry Komendant oSP jednocześnie radny Rady Gminy Grzegorz Zgatiacz
poinformował, Że niektóre poiary mog4 byó samozapaleniem wynikającpz gromadzetia się w

Środku hał.d gazów w tym wybuchowego metanu.

Sugerował on właścicielowi Polskich odpadów Komunalnych wstawienie w hałdach kominów,

które będ4 odprowadzaty zgromadzone gazy,

Jak dalej wyjaśnił Grzegorz Zgariacz, moŻę to będzie dobry sposób na uniknięcie kolejnych
poŻarów.

Będąc przy głosie poinformował równiez o nieprawidłowościach w zakresie przepisów

przeciwpoŻarowych występujących na terenie gdzie zgromadzone są odpady, między innymi

braku możliwości dojazdu do niektórych hałd odpadów.

WłaŚciciel za\<ładu Polskię odpady Komunalne Robert Pach stwierdził, że istniejąca

sytuacja zwlqzana z poŻarami jest dla niego równieŻ dużym problemem.

Podejmuje on wszystI<te działatia, aby do tych poŻarow nie dochodził'o, a w przypadku

powstania poiarow rówrueŻ ponosi koszty zwl4zarrc z ich gaszeniem.

Będąc przy głosie poinformował, Że poŻary to równiez jego duże straty finansowe.

odnosząc się do wypowiedzi radnego Grzegorza Zganiacza poinformowat., ie na składowisko
przyjmowane Są odpady z Regionalnych Instalacji Ptzętwarzania odpadów Komunalnych

zgodnie ze stosowną dokumentacją,któr4 on dysponuje.



Sę to odpady po wczeŚniejszej segregacji, niestanowi4ce zagrożetta.

Jak dalej poinformował Robert Pach przęz cały czas prowadzi dziatania zmierzające do

produkcj i paliwa alternatyw nęgo orazj ego zbyu
Będąc przy głosie Robert Pach stwierdzlł', ze zaprzestatie przyjmowania odpadów wtąŻe się z

wysokimi karami wynikającymi z niewywięzywania się z zawartych umów.

.W konsekwencji tego moze dojść do sytuacji zamknięciazal<ł'adu i ogłoszenia jego upadłości

wyjaśnił Robert Pach.

Podkreślił ot7, ie niedopasowanie przepisów przyczyttiło się do zaistniałej sytuacji i nie wynika
to z jego zatiedbai.

Głos zabrał Przęwodruczący Rady Gminy Piotr Gonerka, który zwrócIł' się do Rober.ta

Pacha o okreŚlenie, kiedy wreszcie firma zacztie działac zgodnie zpozwoIeniami.

Kontynuując swoję wypowiedŹ Piotr Gonerka stwierdzit., ze Robert Pachuczęsttliczyt. w dwóch

sesjach Rady Gminy oraztrzechposiedzeniach komisji problemowych Rady Gminy iprzez cały

czas obiecywał, zapewnlał', ze flrma zacztie działaÓ zgodnie z pozwoIeniami' odpady będą

segregowane i przetsNarzatle, podawane były kolejne terminy, kiedy uruchomiona zostanie

produkcj a paliwa alternatywnego.

Tymczasem na teren składowiska dowożone s4 ciągle odpady, których firma nte przetwarza,

hałdy przeL<raczaję dozwolone wielkości, a postępów w działalności firmy nie widaó.

Na terenie składowiska odpadów występuj4 duię zatiędbatia zwiqzane z ochroną

przeciwpoŻarową, powstające pozary sq zagrozeniem dla zdrowia, a nawet iycia dodał Piotr

Gonerka.
Radni oraz sołtysi zabierający głos w dyskusji zwracali uwagę na to, ze właściciel

zal<tadu poprzęz swoje postępowanię oraz niewywi4zywanie się z danych obietnic lekcewazy

potrzeby mieszkańców'
Stanowczo przeciwstawili się równięi dalszemu przyjmowaniu odpadów oraz zobowiązali

właściciela zaL<ładu do podjęcia konkretnych krokow, Żeby nię dochodziło do poŻarów oraz

likwidacji wylęgarni szczurów i robactwa na terenie składowiska odpadów.

Zwraca\i równiez uwagę' ie właściciel widzi tylko swoje potrzeby otaz wŁasne problemy

finansowe natomiast tię zwraca on uwagi na to, ie powtarzajqce się poiary odpadów są

uciążliwością dla mieszkańców, a prowadzoie przęz niego dział'ania nie odnoszą oczekiwanych

skutków.
Ustosunkowuj4c się do wypowiedzi Robęrt Pach ponownie stwierdził, ze prowadzote

p|zezniego działaniaid4 w kierunku całkowitego uruchomientaurządzeh do przerobu odpadów

na paliwo alternatywne spełniające wszystkie niezbędne normy.

Jak dalej poinformował specjalistyczna firma dwarazy w miesięcu przeprowadza dęratyzację na

terenie zaL<ł'adu

Wójt Gminy Henryk Konieczny stwierdził, że jest rozgoryazony istniejącą sytuacją i
dodał, ię właściciel Polskich odpadów Komunalnych zawiódł nie tyko jego zaufanie, ale

przede wszystkim mieszkańców Gminy.



Kontynuując swoją wypowiedź Wójt podkreślił' ze Polskie odpady Komunalne to miał byó

za\<ładprzetwarzający odpady, a obecnie stał się wysypiskiem Śmieci.

Tak dalej być nie moię stanowczo stwierdził Wójt i dodał' ze po pierwszym poiarze właściciel

zaLd'adu deklarował szybkie naprawienie sytuacj i.

Jak widaó na obietnicach się skończyło, poniewaz potem były kolejne poŻary dodał wójt.

.Będąc przy głosie Wójt poruszył równteŻ temat obciąienia finansowego Polskich odpadów

Komunalnych kosztamt zvti4zanymi z gaszeniem pozaru składowiska odpadów w Fałkowie w

dniach od}Ilipca do 31 lipca 2019 roku poniesionych ptzez Gminę z własnego budzetu.

Jak dalej poinformował Polskie odpady Komunalne odwołały się od decyzji Wójta w sprawie

zwrotu tych kosztów w uzasadnieniu między inrrymi podając bezzasadnoŚć wynajęcia przez

Gminę do udziału w tej akcji koparko-ładowarek oraz kwestionuj4c ich czas pracy.

Kontynuując swoją wypowiedź Wójt stwierdził, żLe szybka reakcja Gminy i wynajęcie tego

sprzęfu ptzyczyniło się do skrócenla czasltrwania tego pozaru, o czp informował Komendant

Powiatowy Pństwowej Straży Poiarnej podczas obrad sierpniowej sesji Rady Gminy.

Mariusz Gosek przedstaw icie| Zarz4du Wojew odztwa Swiętokrzyskiego poinformował,

ze prob1emem tym interesuje się Minister Sprawiedliwości Prokurator Gęneralny Zbigntew

Ziobro.
Starosta Konecki na czas nieokreślony wydał dla zaL<ładu Polskie odpady Komunalne

zintegrowane pozwolenie na prowadzenie dztałaltoŚci w zakresie gospodarki odpadami.

Nie mniej jednak pozwolenie takie możę być cofnięte w przypadku, kiedy nie są spełnione

ustalęnia w nim zawarte.

Jak dalej poinformował Mariusz Gosek prowadzone Są dziatania Wojewódzkiego Inspektora

ochrony Środowiska, policji i prokuratury mające na celu ustalenie okolicznoŚci powstania

pożarow czybyły to podpalen7aczy Samocz).nnezapalerrie się gazów wewtątrz hałd odpadów.

Kontynuując swoją w1powied.ź stwierdził on, ze najwaińejszym jest tu problem mieszkańców,

ktorzy są zaniepokojeni istniej4cę sytuacją orazbraL<tem odpowiędzi na pytanie, kiedy skończą

się pozary.

W zwi4zĘu ztymnależly połqczyc siły, zeby sprawę doprowadziÓ do pomyślnego końca dodał.

Następnie Przewodniczqcy Rady Gminy stosowanie do obowiqzujących w tym zakresie

przepisów udzielił głosu uczęstrliczęcym w obradach sesji mieszkańcom gminy.

Panu Józefowi Klimasowi, który w swojej wypowiedzi zwroclt uwagę właścicielowi PoK, ze

prowadzenie działa\noŚci opiera się na biznesplanie i taki powinien byó sporz4dzony przed

r ozp o cZę cięm działalno ś c i.

Każdadziałalnośó przyrrosi zarówno dochody jak i straty ina|eŻy się z tym liczyÓ'

Pana straty nie są spraw4 mieszkańców, firma powinna tak dział'aÓ, aby nie stwauaŁa zagroŻenia

jak to jest od dhlŻszego czasv.

Panu Janowi Leszczowi, który stwierdził, ie zakd'ad powinien przyjmować tyle odpadów ile jest

w stanie przerobic, a nie gromadztć kolejne i stwarzac zagroŻenie.



Zablerając kolejny raz głos Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, ze chce usłyszeó

ostateczną deklarację od Roberta Pacha, kiedy zostanq przerobione odpady zrlajdujące się na

terenie składowiska oraz, żę niebędzie on przyjmował kolejnych odpadów.

W odpowledzi p. Robert Pach stwierdzit, Że przyj$ do wiadomośct zakaz gromadzetia

odpadów, natomiast odnoszęc się do pytania o termin pełnego uruchomienia zald'adu stwierdził,

. ię robi wszystko, aby zaL<ład uruchomić.

Przewodnicz4cy Rady Gminy korzystając z obecnoŚci przedstawicieli policji zwrócił się

o kontrole w zakresie dowozu odpadów na składowisko, natomiast do radnych, sołtysów i
mieszkańcow zaapeIował o kaŻdorazowe zgłaszanie na policję zaobserwowanych prz1padków

transportu odpadów na teren składowiska.

Ponadto Przewodniczący Rady Gminy stwięrdził, ze w dalszym ciągu monitorowana będzie

działalnoŚc zaL<ładu.

Do właŚci cięIa zal<ładu zwrócił się o zintensyfikowanie dziaŁah zmierzających do rozwtązania

istniejęcych problemów albo uprzątnqć teren iw zgodzięrozstaÓ się z Gminą.

odnosząc się do wypowiedzi Przewodniczącego Rady Gminy Robert Pach stwierdzlł', ię
w przyszłym tygodniu zostanie uruchomiona linia produkcyjna paliwa alternatywnego i jeŚli

wszystko zadziatato zgromadzonę odpady powinny byÓ przerobione zatrzy, cztery miesi4ce.

W związLu z tym, Że uczęstnlczący w obradach przedstawiciele instytucji wyczerpali

swoje wypowiedzi Przewodticzący Rady Gminy podziękował im za przybycie, udzielone

informacje oraz zaapelował o wspólne działanię instytucji w celu pozytyłvnego rozwiązania

problemu, jak również informowanie władz gminy o podejmowanych działaniach,

Następnie Przęwodniczący Rady Gminy ogłosił 20 minutowqptzęr.wę w obradach sesji.

Wznawiając obrady Przewodniczący Rady Gminy poinformowat, Że nie ma potrzeby

podejmowania uchwały dotyczącej dalszych działafi zwtązatych z działalnościę Polskich

odpadów Komunalnych, gdyŻ na chwile obecną uzyskaliśmy zakaz dowozenia odpadów i
będziemy monitować o kolejne działania wobec PoK.

Wypowiedz uzllpełnlł. i wyjaśnień w tym temacię udzielił radca prawny Zygmunt Ptak.

Au.ek.# 
kolejnym punkcie obrad głos zabrał'a radna ElŻbiętaŚtwińska' która zwróciła się o

rozwiqzatie problemu, jakim jest śmietnik w Czermnie.

W tym temacie Zygrnltt Ptak wyjaśnił', ze dotyczy to terenów będących w władaniu

Wspólnoty Wsi Czermno.

Poniewaz Wspólnota Wsi jest bęz aktualnego zarzqdu Gmina podjęła działania do uregulowania

stanu prawnego tej nieruchomości.

W dniu O5.O4.20I9 roku Gminauzyskał'a tytuł prawny do tej nieruchomości wraz z wpisem do

Księgi Wieczystej.
Przy sporządzentu projektu budzetu Gminy na 2020 rok uwzględnione zostanq działana
zmierzajqce do likwidacji istniejQcego stanu poinformował' radca prawny.



Będąc przy głosie Zygmvlt Ptak odc4Ąał DecyĄę Wojewódzkiego Inspektoratu

ochrony Środowiska w Kielcach z dnia 07.|I.20I9 roku wstrzymującą działaLtość Polskich

odpadów Komunalnych w zakresie zbtęratia odpadów na terenię nieruchomoŚci

zlokalizowanej w miejscowości Fałków przy ulicy P4skowickiej 89 w zwi4zku ze stwarzaniem

zagroŻetia dIa zdrowia lub żzycia a|bo zagroienia zniszczetia środowiska.

. odnosz4c się do tręści wlw decyzji Przewodnicz4cy Rady Gminy stwierdził, ze musimy

się przyglądaÓ i monitorować dalszq dztałaLtośc zaĘadu, a w szczególności zwracać uwagę na

to czy właścicielwywiązuje się z decyzji WIoŚ.
Radca prawny wyjaśnił, ze wniosek Gminnego Komendanta oSP GrzegorzaZgaruacza o

zgodę właściciela za\<ładu na to, aby mógł on wejŚć na składowisko odpadów i mieó wgląd na to

jak przedstawia się dalsza sytuacja jest bardzo trafny bez względu na ewentualne koszty.

Będąc przy głosie Zygmtlnt Ptak odpowiedział' ta pytania 3dnej Agnieszki Zenka-

Zganlacz i udzielił dodatkowych wyjaśnień dotycz4cych decyzjt wIoS'
Na zakoń czenie gł.os zabrał Przewo&ticzący Rady Gminy, który ponownie zaprosił

zebr any ch fia ur o czysto ś ci zw |4zane z obcho dami Swięta Niepodległo ś ci.

Ad.pkt.7.
Kohcząc o godzinie I3.b obrady XI sesji Rady Gminy Przewodnrcz4cy Rady Gminy

podziękował wszystki m za udzlał.
Na tym protokół zakoilczotto.

Protokółowała:

rNs"u*Ti:"
Ircną lówicka
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